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Dagsorden iht. vedtægterne 

1. Valg af dirigent.  
2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år.  
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.  
4. Forslag fra bestyrelsen, herunder budgetforslag og fastsættelse af bidrag fra 

medlemmerne, jf. § 6.  
5. Forslag fra medlemmerne.  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen.  
7. Valg af suppleant til bestyrelsen.  
8. Valg af revisor og revisorsuppleant.  
9. Eventuelt. 

 

Bilag 

Bilag fremgår af foreningens hjemmeside. Bilag til den ordinære generalforsamling er: 

- Det reviderede regnskab 
- Budgetforslag for næste år, herunder revideret forslag til nyt kontingent. 

  



Fremmødte husstande: 27, 57, 55, 33, 53, 17, 41 
 
Ad. 1 Torben vælges som dirigent. 
 
Ad. 2 Friedrich beretter kort om foreningens aktiviteter i det forgangne år. Der er afholdt 

2 ekstraordinære generalforsamlinger, fortrinsvist i forbindelse med afklaring og 
beslutning ift. udbedringen af revner i vej. Bestyrelsen og vejudvalget har 
overværet arbejdet med udbedringen af revner og udtrykker umiddelbar 
tilfredshed med arbejdets udførelse. Som bekendt må det dog forventes at 
levetiden af revneforseglingen er begrænset. Formanden skitserer kort (jf. samtale 
med NCC) hvad eventuelle fremtidige udbedringstiltag kunne være. Bestyrelsen vil 
udlægge diverse materialer vedr. vejundersøgelser og udbedringstiltag på 
hjemmesiden, så foreningens medlemmer kan orientere sig i dette. Vi har endnu 
ikke modtaget nogen regninger for strøm til gadebelysning, og er også holdt op 
med at rykke for disse.  

 
Ad. 3 Birgitte fremlægger regnskabet. Alle husstande har betalt deres kontingent sidste 

år. I forhold til budgettet for 2015 udviser regnskabet et overskud på. Kr. 34.130,- 
mod budgetteret 27.010,-. Foreningens kontante beholdning pr. 31.12.2015 udgør 
kr. 364.048,-. Regnskabet godkendes enstemmigt. 

 
Ad. 4 Bestyrelsen fremlægger budgetforslag. 
 Forslaget vedtages enstemmigt.  
 
Ad. 5 Bestyrelsen arbejder videre med de indkomne forslag i forhold til afspærring på 

stier (for knallertkørsel) samt vand på sti ved Henrik 
 
Ad. 6 Birgitte genvælges som kasserer 
 
Ad. 7 Knud genvælges som suppleant  
 
Ad. 8 Jytte og Tina genvælges som henholdsvis revisor og revisor suppleant 
 
Ad. 9 Det diskuteres hvilket telt der skal anskaffes ifbm. vejfesten. Det foreslås at 

indkøbe telte op til selve vejfesten. Vi opfordrer festudvalget til at få meldt dato ud 
for den næstkommende vejfest. Niels opfordrer til forsigtig kørsel. Forskellige 
løsninger til nedsættelse af farten diskuteres, heriblandt skiltning. Det henstilles til 
at gæsteparkering fortrinsvist benyttes af gæster og ikke som fast parkering for 
husstande. Bestyrelsen afklarer ansvar for snerydning/uheld på stier. 

 


